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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  

 

Zápisnica z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 23.06.2016 
 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Návrhová komisia : Ing. Ján Majtán, Karol Bršťák 

Overovatelia zápisnice : Ing. Tihamér Gyarmati, Angelika Bálintová 

Zapisovateľka : Klaudia Pinkeová  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení zo 16., 17., 18. a 19. zasadnutia OZ 

4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

5. Ochrana obce pred prívalovými vodami 

6. Správa hlavného kontrolóra a plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Svätý 

Peter na 2.polrok 2016 

7. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Svätý Peter za r. 

2015 

8. Záverečný účet obce Svätý Peter a audit účtovnej závierky za rok 2015 

9. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

10. Interpelácie 

11. Aktuálne otázky a diskusia 

12. Návrhy uznesení 

13. Záver 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných. Po prečítaní programu zasadnutia OZ Ing. J. Jobbágy starosta obce dal návrh na 

zmenu poradia programových bodov. Starosta obce sa spýtal poslancov, či má niekto 

pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy. 

Ing. T. Gyarmati – čerpanie rozpočtu nie je programovým bodom na dnešnom zasadnutí?  

K. Bršťák – na  komisii pre rozpočet a správu obecného majetku bol 1.štvrťrok prejednaný 

A.Bálintová  - do konca júla tohto roka bude rozpočet spracovaný za celý polrok 

Ing. T. Gyarmati – je pol rok a my nemáme prehľad ani o štvrťročnom rozpočte 

Navrhoval by som, aby sme do konca júna dostali rozpočet za 1.štvrťrok, ďalej do konca júla 

tohto roku čerpanie rozpočtu za polrok a na ďalšom zasadnutí OZ, aby bol programovým 

bodom rozpočet obce 

Ing. J. Jobbágy – v programovom bode č. 12 – Návrh uznesení sa bude hlasovať o návrhu p. 

poslanca 

Má niekto ďalšie pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy k programovému bodu? 
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Nakoľko nemal nikto ďalšie pozmeňujúce návrhy ani pripomienky starosta obce dal na 

hlasovanie programový bod so zmenou. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7   za: 5   zdržal sa: 2   proti: 0 

Ing. T. Gyarmati – prosím p. starosta aký bol výsledok hlasovania? 

Ing. J. Jobbágy – dvaja sa zdržali ostatný prítomní poslanci OZ boli na hlasovaní za 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

Ing. Ján Majtán, Karol Bršťák 

 

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 7   za: 6  proti: 0   zdržal sa: 1 

 

Ing. T. Gyarmati – p. starosta aký bol výsledok hlasovania? 

Ing. J. Jobbágy – poprosil by som, aby sa  nezdržiavalo zasadnutie OZ, zapisovateľka si to 

zapisuje 

Ing. T. Gyarmati – podľa mojich vedomostí si p. starosta povinný konštatovať nahlas aký je 

výsledok hlasovania, ak nie, tak stratíš právo viesť zasadnutie OZ, inak ťa bude musieť 

zastupovať T. Hamran -  zástupca starostu 

Ing. J. Jobbágy – v poriadku 

 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati, Angelika Bálintová 

Hlasovanie poslancov za voľbu overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 7  za: 6   proti: 0   zdržal sa: 1 

 

Ing. Jozef Jobbágy- dávam  hlasovať za zapisovateľku zápisnice: 

Klaudia Pinkeová 

Hlasovanie poslancov za voľbu zapisovateľa zápisnice: 

Prítomní: 7  za: 7   proti: 0    zdržal sa: 0 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení zo 16., 17., 18. a 19. zasadnutia OZ 

Kontrolu plnenia uznesení zo 16. zasadnutia prečítala prednostka úradu Ing. Terézia 

Horváthová. 

 Uznesenie č. 196/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 197/2016 – splnené 

Ing. T. Gyarmati- mal by som pripomienku k tomuto uzneseniu, hlavný kontrolór obce mal 

určený termín do 30.04.2016, aby  odovzdal poslancom OZ správu o vykonanej kontrole 

Ing. Horváthová – od posledného plánovaného zasadnutia OZ sme mali iba tzv. mimoriadne 

zasadnutia OZ, kde správa hlavného kontrolóra nebola programovým bodom 

Ing. T. Gyarmati- beriem to tak, že to bolo spravené do toho termínu, len ak sa určia nejaké 

termíny, tak ich treba aj dodržiavať 
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Ing. T. Horváthová- 

 Uznesenie č. 198/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 199/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 200/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 201/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 202/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 203/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 204/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 205/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 206/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 207/2016 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 208/2016 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 209/2016 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 210/2016 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 211/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 212/2016 – v štádiu riešenia 

Ing. T. Gyarmati- je to také priebežné uznesenie, malo by to byť sledované 

Mali by sa nám poskytnúť nejaké informácie ako sú dodržiavané tie pokyny, ktoré sa brali na 

vedomie týmto uznesením 

 Uznesenie č. 213/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 241/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 215/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 216/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 217/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 218/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 219/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 220/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 221/2016 – v plnení 

 Uznesenie č. 222/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 223/2016 – v plnení 

 

Kontrola plnenia uznesení zo 17. zasadnutia OZ: 

 Uznesenie č. 224/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 225/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 226/2016 – splnené 

 

Kontrola plnenia uznesení zo 18. zasadnutia OZ: 

 Uznesenie č. 227/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 228/2016 – starosta obce toto uznesenie vetoval 

Ing. T. Gyarmati- chcel by som Vám dať do pozornosti, že ešte na dnešnom zasadnutí OZ 

môžeme o tomto uznesení hlasovať, ak sa váš názor nezmenil a súhlasíte s vybudovaním toho 

mostíka pre p. Tkáčika 

 Uznesenie č. 229/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 230/2016 – v plnení 
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 Uznesenie č. 231/2016 – v plnení 

 Uznesenie č. 232/2016 – v plnení 

 

Kontrola plnenia uznesení zo 19. zasadnutia OZ: 

 Uznesenie č. 233/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 234/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 235/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 236/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 237/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 238/2016 – splnené 

 Uznesenie č. 239/2016 – splnené 

 

Uznesenia z predošlých zasadnutí OZ: 

 Uznesenie č. 170/2015 – v štádiu riešenia 

 Uznesenie č. 173/2015 – nesplnené 

 Uznesenie č. 178/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 179/2015 – splnené 

 Uznesenie č. 180/2015 – nesplnené 

 Uznesenie č. 194/2016 – splnené 

  

Ing. J. Jobbágy – má niekto otázku k tomuto programovému bodu? Ak nie poprosím 

prednostku OcÚ, aby prečítala návrh na uznesenie.  

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie kontrolu 

plnenia uznesení zo 16., 17., 18. a 19. zasadnutia OZ 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0    zdržal sa: 0 
 

 

4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

Prednostka obecného úradu informovala poslancov s došlými žiadosťami, ktoré prišli na 

obecný úrad a s podujatiami, ktoré sa konali v obci.  Pripomienky neboli, prešlo sa k 

ďalšiemu programovému bodu.  
 

5. Ochrana obce pred prívalovými vodami 

Ing. T. Gyarmati- každý obdržal zápisnicu zo zasadnutia komisie a aj záznam  z rokovania 

konaného vo veci ochrany intravilánu obce pred splachmi z polí a povodňami 

V krátkosti len toľko, že bola objednaná projektová dokumentácia u firmy Aquaplan, s.r.o. 

Komárno. Do konca júna 2016 sa budú pripravovať potrebné plány k stavebnému povoleniu. 

Hlavné témy na zasadnutí komisie boli, prichádzajúca voda z  ul. Dolná, ,,Csőszhegy“, potok 

Džindža  a odvádzanie vody z obce. Projektant plánuje 3 hrádze pri ul. Dolná, máme k tomuto 

aj nákresy, ktoré prosím dajte kolovať. Ďalej vybudovanie jednej hrádze je naplánované aj pri 

záhradkárskej oblasti ,, Csőszhegy“, pri sociálnych bytoch a voda by sa odvádzala odtiaľ cez 

Severnú ul. Je naplánovaný aj prejazdný priečny prah na presmerovanie prívalovej vody 

z cesty pri poľnej časti Severnej ul. Celý projekt je vypracovaný tak, aby sa to mohlo 

realizovať zo štátnych dotácií. Na zasadnutí komisie sa navrhovalo, že z poslednej 
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vybudovanej hrádze by voda tiekla cez ul. Dolná, kde by bolo potrebné urobiť jarok až do 

Džindže. 

Pri potoku Džindža by sa po cca 30-50m vymenili bočné strany v jarku a nahradili by sa 

betónovými kockami približne 10m úseky. Ďalšia vec je odvádzanie vody z obce reálne by 

bolo cez bývalé pieskovisko. Toto všetko sa bude realizovať cez projekt. Hovorili sme aj 

o ďalších dvoch veciach, a to, že problém je aj na ul. Školská a pri ceste, ktorá spája ul. Dlhú 

a ul. Hurbanovskú, na zasadnutí komisie sme navrhovali, aby sa dali v prvom rade do 

poriadku v niektorých uliciach jarky. Ak má niekto z Vás otázky, tak nech sa páči. 

Ing. J. Majtán – pri ulici Široká je tiež problém pri veľkých dažďoch, tam z polí tečie do obci 

voda s blatom, aj tam by sa mohol urobiť nejaký jarok, aby potom voda cez to tiekla 

Ing. T. Gyarmati- s touto problematikou sa budeme musieť zaoberať aj v budúcnosti 

Ja by som Vás chcel poprosiť, aby ste sa vyjadrili, či súhlasíte s tým, aby sa komisia 

v budúcnosti zaoberala s budovaním a rekonštrukciou jarkov v obci 

Zs. Hajabács- mojím návrhom by bolo to, aby sa v obci urobila tvaromiestna obhliadka s p. 

projektantom, ktorý by sa mohol aj k tejto problematike vyjadriť a dať návrhy 

K.Bršťák – súhlasím s každým 

Ulica Malá je nanovo vyasfaltovaná, upravená a keď príde prietrž mračien, tak sa do tej ulice 

valí voda, na chodníkoch stojí veľká voda, s tým sa nedá urobiť nič. 

Ing. T. Gyarmati- navrhujem uznesenie v nasledovnom znení, OZ berie na vedomie 

informáciu o stave prípravy ochrany pred prívalovými vodami 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za doplnené navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 7  proti: 0    zdržal sa: 0 

 

 

 

6. Správa hlavného kontrolóra a plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Svätý Peter na 2.polrok 2016 

JUDr. I.Vajlík -  materiál obdržal každý, kde sú  uvedené nezrovnalosti z predošlého 

zasadnutia OZ, na ktorom sa uznesením č. 197/2016 určilo prepracovanie správy o dotáciách 

Touto cestou by som sa chcel ospravedlniť. 

V ďalšej časti tohto bodu predkladám Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Svätý Peter na 2.polrok 2016. Ak by mal niekto otázky, nech sa páči. 

Ing. T. Gyarmati- na predošlom plánovanom zasadnutí OZ nebol schválený rozpočet, nakoľko 

sa vyskytli pochybnosti, ak na dnešnom zasadnutí chceme hlasovať aj o záverečnom účte 

obce, malo by sa zaoberať aj s touto témou. 

Viackrát som už upozorňoval, že troška si inak predstavujem prácu hlavného kontrolóra, 

doteraz nedostávame správu hlavného kontrolóra, že schvaľované uznesenia sú v poriadku 

alebo, že čerpanie rozpočtu je v poriadku, je to môj návrh. 

Ing. J. Jobbágy – má niekto k tomuto bodu otázky? 

Ing. T. Horváthová - – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie 

vysvetlenie uznesenia č. 197/2016 a berie na vedomie plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Svätý Peter na 2.polrok 2016 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní: 7   za: 5     proti: 0  zdržal sa: 1                 1 poslanec nehlasoval 

 

 

7. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Svätý Peter 

za r. 2015 

JUDr. Vajlik I. – poinformoval prítomných s odborným stanoviskom k záverečnému účtu 

obce Svätý Peter za rok 2015 
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Vypracovanie odborného stanoviska hlavného kontrolóra obce vyplýva z ustanovenia § 18f 

ods.1 písm. c) zákona 369/199 Zb. o obecnom zriadení z znení neskorších predpisov. 

 Rozpočet obce Svätý Peter bol schválený dňa 29.10.2014 uznesením č. 481/2014. Príjmy po 

úpravách boli rozpočtované vo výške 2 900 534,-€ a výdavky po úpravách boli rozpočtované 

vo výške 2 900 534,-€ , čo znamenalo vyrovnaný rozpočet.  
Záverečný účet bol overený audítorom, ku dňu prerokovania k obsahu záverečného účtu 

neboli podané námietky. V závere, po prehodnotení časového a vecného plnenia rozpočtu 

obce Svätý Peter za rok 2015 odporúčam poslancom obecného zastupiteľstva schváliť 

záverečný účet obce Svätý Peter za rok 2015 bez výhrad.  

Ing. T. Gyarmati  - podľa metodiky máme schodok, ak sa nemýlim tak aj minulý rok sme mali 

podobnú situáciu 

Chcel by som sa spýtať či nemáme nejaký predpis na takýto priebeh, že máme druhý po sebe 

nasledujúci rok schodok, pretože u firmách je to tak, že nemôžu byť stratový po viacerých 

rokoch po sebe  

JUDr. I.Vajlík- môžeme byť stratový, ak máme z čoho čerpať, máme financie na ich vykrytie 

Doteraz to bolo tak, že bolo krytie na schodok, v tomto prípade by nemal byť problém, 

nemám žiadne vedomosti o tom, že by viac rokov po sebe nemohol byť schodok, ak máme na 

to krytie. 

Ing. Horváthová T. – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie odborné 

stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Svätý Peter za rok 2015 

 Ing. Jozef Jobbágy- dávam hlasovať navrhované uznesenie 

 Prítomní: 7  za: 6    proti: 0    zdržal sa: 1 

 

 

 

8. Záverečný účet obce Svätý Peter a audit účtovnej závierky za rok 2015 

Ing. J. Nemcsicsová - Záverečný účet obce bol vypracovaný v súlade so zákonom č. 583/2004 

Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších zmien a doplnení 

Na komisie pre rozpočet a správu majetku bola požiadavka o rozšírenie resp. doplnenie do 

záverečného účtu obce jednotlivé kapitálové výdavky, ktoré boli následne doplnené. 

Hospodárenie obce skončilo schodkom. Schodok bol vysporiadaný zapojením prostriedkov 

RF a z prebytku bežného rozpočtu. Z prebytku bežného rozpočtu sa vylučujú nevyčerpané 

prostriedky zo ŠR, ktoré boli poskytnuté v roku 2014 a boli čerpané v roku 2016. Z prebytku 

bežného rozpočtu boli financované splátky istín prijatých úverov vo výške 26 302,91,-€. 

Nevyčerpané prostriedky zo ŠR účelovo určené na bežné výdavky v sume 6 394,92,-€, ďalej 

nevyčerpané prostriedky z fondu prevádzky, údržby a opráv vo výške 6 905,07,-€. 

Nevyčerpané prostriedky z účelovo určených prostriedkov poskytnutých rozpočtovým 

organizáciám ( školám ) v sume 0,82€. Na základe uvedených skutočností navrhujeme 

skutočnú tvorbu RF za rok 2015 vo výške 97 905,06€. 

Ing. T. Gyarmati – čiže v tomto bode sa prejednávajú tri veci, a to: - Rozpočet obce, Správa 

nezávislého audítora a Záverečný účet 

V rozpočte obce na rok 2015 je uvedená pohľadávka za nebytové priestory, táto pohľadávka 

je vyše 6tisíc eur, tak isto to bolo aj v roku 2014, prečo je to tak? 

Ing. J. Nemcsicsová – vzniká tam časový nesúlad, niekto platí nájomné štvrťročne, niektorý 

platia postupne 

Ing. T. Gyarmati – ďalšou položkou sú nájomné za byty čo je cca 5 800,-€ 

Ing. J. Nemcsicsová – tam je tiež podobná situácia, vzniká to z časového nesúladu, problémy 

sú s platením nájomného v nižších štandardoch 
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K. Bršťák – stále to prejednávame na zasadnutí komisie, nájomníci sa urgujú, vyzývajú , aby 

zaplatili svoje pohľadávky voči obce 

Ing. J. Majtán – neplatičov v obci budeme mať stále, ale stále sú nájomníci vyzvaný 

k zaplateniu ich pohľadávky 

A.Bálintová – máme aj takých nájomcov, ktorý nie sú ochotný prevziať doporučený list, 

pozrie sa dotyčný, že kto je odosielateľom a nie je ochotný zásielku prevziať 

Ing. T. Gyarmati – ďalšia vec, nájomné za pôdu: 2 500,-€ 

Ing. J. Nemcsicsová – to je už vyrovnané, peňažná čiastka nabehla na účet v priebehu januára 

2016 

Ing. T. Gyarmati – tak nabudúce dajte poznámku, že sa jedná o časový nesúlad 

Ing. J. Nemcsicsová – uvádza sa stav k 31.12.2015, ja pracujem s údajmi do tohto termínu, ja 

sa nemôžem miešať s tým čo príde až po tom termíne, keď je to stav k 31.12.2015 

Ing. T. Gyarmati – ďalej tu máme položku ostatné pohľadávky 20 000,-€ k 31.12.2015 

Ing. J. Nemcsicsová – áno, tam je zaúčtovaný preplatok za plyn, ktorý tiež nabehol na účet 

cca v januári 

Ing. T. Gyarmati – poplatky za odvoz smeti máme za minulý rok cca 13 000,-€  ako 

pohľadávky 

Ing. J. Jobbágy – medzi nimi sú aj notorický neplatiči, nevieme už čo s nimi robiť, ich 

pohľadávky sú už presunuté exekútorovi, približne sa jedná o 100 ľudí 

Exekútor vymáha pohľadávky od neplatičov. 

Ing. T. Gyarmati – v budúcnosti plánujeme robiť väčšie investície v obci, už sa hovorilo aj 

o predaji obecného majetku, pozemkov, alebo o úvere a peniaze sú vonku u neplatičoch 

Ing. J. Jobbágy – dajte návrh ako vymáhať od nich peniaze, aby to malo úspech, vymáhanie je 

veľmi dlhý proces 

Ing. J. Zakar – ja by som sa spýtal od hl.kontrolóra, čo by doporučil ,ako získať tie 

pohľadávky od občanov? 

JUDr. I.Vajlík – sme v kontakte s dvoma exekútormi, jednému exekútorovi sme poskytli 

všetky potrebné materiály, ktoré sa spracovali, s ním bola komunikácia veľmi ťažká, 

vyhľadali sme druhého exekútora, ktorý to prevezme, momentálne sa pracuje na spracovaní 

materiálov, ktoré sa mu následne odovzdajú 

Obecný úrad urobí v tejto veci všetko čo je v jeho možnosti. 

Ing. J. Jobbágy – všetci neplatiči sú predvolaný na obecný úrad a vyzvaný ešte pred tým ako 

sa dajú na exekúciu 

Ing. T. Gyarmati – navrhujem, aby sa na ďalšie zastupiteľstvo urobil menný zoznam 

neplatičov, ako interný doklad 

Zs. Hajabács- nemohol by sa zverejniť menný zoznam v obecných novinách? 

A.Bálintová – raz už bol vyvesený menný zoznam aj na úradnej tabule, ale nepomohlo ani to 

Ing. T. Gyarmati – preto navrhujem, aby sme dostali zoznam mien neplatičov, aby sme mali 

o nich informáciu aj my 

Mal by som ďalší návrh, aby do konca júna 2016 bol predložený rozpočet obce za 1.štvrťrok, 

do konca júla 2016 rozpočet za 2.štvrťrok, v rozpočte za pol rok, aby boli uvedené mená 

neplatičov a nech na ďalšom zasadnutí OZ bol programovým bodom uzávierka za 1. 

a 2.štvrťrok. 
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Ing. J. Nemcsicsová – chcela by som sa spýtať , že prečo mám spracovávať už neaktuálny 

stav, keď už budem mať údaje k 30.06.2016? Spracujem celý polrok do konca júla 2016. 

Samozrejme mám zaevidovaný stav k 31.03.2016, 1.a 2. Štvrťrok z hľadiska výkazníctva pre 

štát, to je už neúnosné, že koľko nám toho pribudlo, ďalej by som Vám chcela povedať, že 

prechádzame na nový informačný systém a budú sa preklápať údaje. 

Ing. J. Jobbágy – kedy vieš urobiť prvý polrok? 

Ing. J. Nemcsicsová – prvý polrok viem urobiť do 31.júla 2016, taký rozbor na aký ste 

zvyknutý  

A.Bálintová – ja úplne súhlasím s Ing. Nemcsicsovou 

Ing. T. Gyarmati- súhlasím s návrhom, ak obecný úrad pošle poslancom OZ do konca júla 

2016 rozpočet za 1.polrok a plus k tomu aj menný zoznam dlžníkov 

Mal by som zopár otázok aj k Záverečnému účtu obce, sú v ňom tiež uvedené nedoplatky na 

daňových príjmoch obce vo výške 31 325,96€. Vo výdavkovej časti rozpočtu sú uvedené 

mzdy, platy atď- je tam navýšenie o 140%, k tomu by som si prosil vysvetlenie 

Ing. J. Nemcsicsová – v pôvodnom schválenom rozpočte neboli výdavky na pracovníkov, 

ktorí boli zamestnaní prostredníctvom ÚPSVaR, opatrovateľky, 6 pracovníkov z projektu 

Nová šanca, 2 Terénny sociálny pracovníci, pracovníci cez ÚPSVaR na Aktivačnú činnosť 

z tohto dôvodu sa Vám javia mzdy ako vyčerpané, hoci rozpočtovými opatreniami to bolo 

ošetrené, s tým súvisia aj poistné a príspevok do poisťovni aj tovary a služby. 

Kapitálové výdavky boli tiež oproti schválenému rozpočtu o 435% navýšené, ale tiež boli 

ošetrené zmenami rozpočtu, jednalo sa tu o Zberný dvor, Revitalizácia historických ulíc, 

Kamerový systém, Prípravná projektová dokumentácia na kanalizáciu a ČOV... 

Ing. T. Gyarmati – je to dosť veľký rozdiel oproti pôvodných plánoch, keď potrebujeme 

a chceme prijímať ľudí, tak to musíme aj naplánovať, aj keď nevieme či sa to bude realizovať 

Ak sa neplánujú takéto veci dopredu a uskutočnia sa, tak vždy z iných zdrojov resp. položiek 

musíme čerpať. Je to veľký rozdiel oproti plánu, podľa môjho názoru by sa na tomto systéme 

malo niečo zmeniť. 

Navrhujem, aby sa na ďalšie zasadnutie OZ urobil prehľad o investičných projektoch, čiže 

jeden investičný projekt- dátum podania žiadosti, vyčíslenie vlastných zdrojov atď. 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie čerpanie 

rozpočtu k 31.12.2015 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Hlasovanie 

Prítomní: 7  za: 6    proti: 0    zdržal sa: 1 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie správu 

nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky obce Svätý Peter za rok 2015 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Hlasovanie 

Prítomní: 7  za: 6    proti: 0    zdržal sa: 1 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje celoročné 

hospodárenie obce za rok 2015 bez výhrad 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Hlasovanie 

Prítomní: 7  za: 6    proti: 0    zdržal sa: 1 
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Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje, aby polročný 

rozpočet obce bol odoslaný poslancom OZ do 31.07.2016, ďalej schvaľuje aby bol prejednaný 

polročný rozpočet obce na ďalšom zasadnutí OZ a OZ schvaľuje, aby komisia pre rozpočet 

a správu majetku predložila menný zoznam daňových dlžníkov v obci 

Ing. J. Jobbágy – dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Hlasovanie 

Prítomní: 7  za: 7    proti: 0    zdržal sa: 0 

 

Ing. J.Jobbágy- dávam návrh na desať minutovú prestávku 

Hlasovanie 

Prítomní: 7  za: 6    proti: 0    zdržal sa: 1 

 

 

9. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

 

Komisia pre výchovu mládeže, školstva a sociálnych vecí  

A.Bálintová – informovala o náležitostiach zasadnutia komisie,  

Na zasadnutí komisie sa predstavili nová terénna sociálna pracovníčka a nová terénna 

pracovníčka. Hlavnou témou bol návrh na zvýšenie poplatku OS na pokrytie výdavkov pre 

opatrovateľky. Suma poplatku za opatrovateľskú službu, ktorú platia klienti čiže opatrovaný  

je vo výške  0,35€ na hodinu. Bude treba zmeniť resp. navýšiť hodinový poplatok za 

menovanú službu, čiže zmeniť VZN obce.  Táto suma nevykryje ani stravné lístky 

opatrovateľkám, obec mesačne prispieva z rozpočtu obce na stravné lístky. Neviem aký 

spôsobom by sa mohlo VZN zmeniť, mali sme jeden návrh aby sa urobil prieskum 

u opatrovaných, kto by bol ochotný zaplatiť za spomínanú službu viac. Čo štát prispieva na 

túto službu je nedostačujúca. 

Ing. J. Jobbágy – navrhujem, aby sa s touto témou zaoberala komisia pre rozpočet a správu 

majetku 

Ing. J. Zakar – je to veľmi dôležité, podľa môjho názoru  nech sa nenavyšuje poplatok, je to 

veľmi dobrý návrh, aby sa touto problematikou zaoberala komisia a na ďalšom zasadnutí OZ 

už budeme vedieť aké máme možnosti 

Ing. T. Gyarmati – na minulom zasadnutí nám bolo povedané, že na ďalšie zasadnutie OZ 

dostaneme preukázané výdavky a príjmy na opatrovateľskú službu a ďalej trvám na tom, aby 

sme ten rozpis dostali 

Ďalšia vec, prečo by sa nemohlo urobiť aj pri opatrovateľskej službe, to ako je pri prispievaní 

na obedy pre dôchodcov, čiže podľa toho kto má aký veľký dôchodok, takou určenou výškou 

by prispieval opatrovateľkám. 

Ing. J. Jobbágy – dávam návrh na uznesenie v znení OZ schvaľuje, aby sa na ďalšie 

zasadnutie OZ vykázalo v tabuľke počet opatrovateliek, počet opatrovaných, výdavky 

a príjmy na opatrovateľskú službu 

Dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Hlasovanie 

Prítomní: 7  za: 7    proti: 0    zdržal sa: 0 

 

Ing. T. Gyarmati- ešte by som mal pripomienku, že by sa možno mohlo selektovať aj podľa 

toho aký veľký má opatrovaný dôchodok 
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Ďalej bolo spomínané, že je veľký záujem ešte o opatrovateľskú službu, možná by sa našiel 

opatrovaný, ktorý by vedel platiť väčšiu finančnú časť a tým pádom by sa opatrovateľka 

vedela vyplácať a z toho by sa vedela vykryť finančná čiastka opatrovaným, ktorý majú menší 

dôchodok- sú to iba typy ako by sa mohlo VZN obce zmeniť. 

 

 

Komisia výstavby, životného prostredia  a rozvoja obce 
Ing. J. Majtán - na zasadnutí komisia prejednala nasledovné žiadosti: 

Žiadosti o pridelenie obecných nájomných bytov do prenájmu prišli od menovaných: 

1. Ing. Pavol Szondra, Malá 39, Svätý Peter     

2. Bc. Emma Šilingová, č. 528, Bátorové Kosihy     

3. Kováč Marek, Podzáhradná 45, Svätý Peter       

4. Kádek Štefan, Hurbanovo         

5. Nagyová Eva, Nám.Kossútha 16, Komárno       

6. Klaudia Pinkeová, Modranská 3, Pribeta       

7. Pivoda Péter, Dolná 24, Svätý Peter        

8. Barbora Rusňáková, Jilemnického 7, Hurbanovo      

9. Gyurcsovics Márta, Hlavná 193, Chotín       

10. Iveta Pospiechová, Hlavná 15, Dulovce      

11. Veronika Farkas, Hurbanovská 38, Svätý Peter 

Komisia navrhuje, aby hore uvedení žiadatelia  boli vedení v evidencii o pridelenie 

nájomných bytov do konca r. 2016.  

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 5/2016 

Prítomní: 7        za: 7    proti: 0     zdržal sa: 0  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie 

výpoveď nájomnej zmluvy, ktorá prišla od menovaných:Richard Sedlák, Malá 33 a Barbara 

Bakulárová, Marcelová Krátke Kesy, Perješ 236/7 , výpoveď podaná dňa 26.04.2016 na 3 

izbový byt na ul. Hlavná 100/A, byt č.5 k 31.07.2016 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  

Prítomní: 7        za: 7    proti: 0     zdržal sa: 0  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ súhlasí s pridelením 

obecného nájomného 3 izbového bytu na ul. Hlavná 100/A byt č.5, Svätý Peter, pre Dušana 

Nováka, č. 145, Horné Orešany 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  

Prítomní: 7        za: 6    proti: 0     zdržal sa: 1 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje, aby žiadosť 

o odkúpenie stavebného pozemku pre Mgr. Máriu Cseriovú, Malá Čalomija 96, Lesenice 

a Gárbora Cseriho, Hlavná 132, Nenince bola vedená v evidencii uchádzačov o stavebný 

pozemok 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  

Prítomní: 7        za: 7    proti: 0     zdržal sa: 0 

 

Ing. J. Majtán – ďalší bod: Obyvatelia ul. Krátka, Svätý Peter si žiadajú o opravu cesty, nakoľko 

je poškodená  o veľkosti 1m x 8m, o hĺbky 8 cm a je nebezpečná pre cestnú dopravu a aj pre 
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chodcov.  V mesiaci apríl 2016 sa hore uvedená cesta opravila z dôvodu, že sa jednal o urgentný 

prípad.   

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje umiestnenie 

oznamovacej tabule na Dom Smútku v rozmeroch formátu A3 pre žiadateľa Krematórium 

Molnár s.r.o., Nitrianska cesta 139, Nové Zámky a neschvaľuje umiestnenie vitríny 

v administratívnej budove  obecného úradu Svätý Peter 

 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  

Prítomní: 7        za: 7    proti: 0     zdržal sa: 0 

 

Ing. J. Majtán – komisia sa opätovne zaoberala s problematikou výmeny vchodových dverí na 

6 b.j. nižší štandard na ul. Široká č. 44/A, 44/C, 44/E, žiadosti podanej v decembri 2015. Po 

preverení ich stavu sa zistilo, že vchodové dvere je potrebné vymeniť. 

Ing. T. Horváthová –vo fonde opráv má bytovka 2 505,98€,  navrhované uznesenie v znení 

OZ schvaľuje čerpanie fondu opráv na výmenu vchodových dverí na ul. Široká č. 44/A, 44/C, 

44/E vo výške 1 095,-€ ( 1ks/ 365,-€) 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  

Prítomní: 7        za: 7    proti: 0     zdržal sa: 0 

 

Ing. J. Majtán – komisia sa zaoberala aj s návrhom vymaľovania fasády 6 b.j. nižší štandard 

na ul. Široká č. 48, žiadosti podanej v auguste 2015. 

Ing. T. Horváthová – dotknutá bytovka má vo fonde opráv spolu 2 800,41€, podľa 

predpokladanej hodnoty biela fasáda na celú bytovku a plus lešenie by stála cca 5 000,-€, takú 

výšku vo fonde opráv nemajú 

Tiež si vyžaduje nejakú opravu aj tatranský profil pri streche, ktorá by stála cca 1 000,-€ 

Ing. J. Majtán  - určite by nás to mohlo vyjsť aj lacnejšie 

Ing. T. Horváthová – čiže sa hlasovať o tomto nebude na dnešnom zasadnutí 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ schvaľuje schvaľuje  

osadenie stĺpov na verejné osvetlenie na prístupovú cestu k štadiónu Svätý Peter v počte       

 2ks do výšky 1 000,-€ 

J. Csalava – k osadeniu je potrebná kabeláž, stĺp a neon 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  

Prítomní: 7        za: 5    proti: 1     zdržal sa: 1 

 

Ing. J. Majtán  - Zs. Hajabács navrhoval z dôvodu veľkého záujmu o stavebné pozemky 

odkúpiť, na začiatok, jeden pozemok ponúkaný na odpredaj v obci a ponúknuť ho záujemcom 

o stavebný pozemok na základe zoznamu vedeného obcou. Ďalšou možnosťou je zistiť, ktoré 

pozemky v obci sú na predaj a ponúknuť ich /informovať záujemcov vedených v zozname/ 

o aktuálnom stave pozemkov na predaj. 

Ing. J. Jobbágy- na obecný úrad chodia záujemcovia, ktorým sa poskytujú informácie 

o prázdnych pozemkoch ale rodinných domoch, ktoré sú na predaj 

T. Hamran - problém je aj v tom, že máme aj stavebné pozemky, ktoré chátrajú už viac rokov, 

nikto sa o ne nestará, konkrétne viem o dvoch takýchto pozemkoch 

Ing. J. Majtán – tie pozemky sa už riešia cez Advokátsku kanceláriu, vlastníci ich nechcú 

vrátiť 

T. Hamran – mohli by sa vyzvať vlastníci zanedbaných pozemkov na odstránenie buriny zo 

svojho pozemku 
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Ing. J. Majtán – ďalej Zs. Hajabács navrhuje zapracovať do projektovej dokumentácie 

„Generel dopravného značenia obce“ osadenie spomaľovacích prahov na ul. Pivničná pri 

križovatke s ul. Podzáhradnou, spomaľovač by ďalej bol potrebný aj na Školskej ulici 

Ing. J. Nemcsicsová – Generel dopravného značenia obce bol vlani vypracovaný 

 

 

Komisia kultúry a športu  

Ing. T. Horváthová – každý obdržal zápisnicu z komisie, ak nemá nikto pripomienky alebo 

otázky, tak môžeme prejsť na navrhované uznesenie, ktoré je v nasledovnom znení OZ 

súhlasí s poplatkom vo výške 1 ,-€ za občerstvenie na oslavách Obecného dňa vo Svätom 

Petre 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  

Prítomní: 7        za: 7    proti: 0     zdržal sa: 0 

 

 

 

Poľnohospodárska komisia 

T. Hamran – komisia nenavrhovala žiadne uznesenie 

Témou zasadnutia komisie boli obecné pozemky, ktoré sú v prenájme na základe nájomných 

zmlúv a ktoré sú platné len do konca pozemkových úprav 

Komisia sa nerozhodla na žiadnom návrhu. 

 

 

Komisia pre rozpočet a správu obecného majetku 

K. Bršťák – komisia sa zaoberala s rozpočtom obce k 31.12.2015, záverečným účtom obce, 

ďalej nás Ing. J. Nemcsicsová ako hlavná účtovníčka poinformovala o celkových príjmoch, 

výdavkoch a prebytku k 31.03.2016. 

Na zasadnutí komisii som navrhoval zakúpenie novej kosačky za traktor, podľa našich 

informácií by sa kosačka mohla kúpiť za cca 500,-€ 

T. Hamran – zisťovali sa ceny kosačiek za traktor a za takú sumu by sa nevedela zakúpiť, 

cena za novú kosačku by bolo v rozmedzí okolo 1 200€ - 2 000€. 

Ing. J. Jobbágy- vyžiadame si prospekty na kosačky a aj aspoň 3 cenové ponuky 

Ing. T. Gyarmati  - v zápisnici sa píše, že komisia brala na vedomie informáciu o celkových 

príjmoch a výdavkoch obce k 31.03.2016 a o vykonaných zmenách rozpočtu obce 

k 31.03.2016, aké zmeny boli vykonané, je to kompetencia obecného zastupiteľstva 

Ing. J. Nemcsicsová – nie všetky zmeny rozpočtu sú v kompetenciách OZ, pretože zmeny, 

ktoré sa týkajú dotácií a účelovo určených, dary tam nie je potrebné schvaľovanie OZ 

Viem Vám ich povedať konkrétne 

Ing. T. Gyarmati  - stačí ak mi to pošlete, o týchto zmenách ste informovali komisiu a nie OZ, 

za to by som chcel upozorniť finančnú a poľnohospodársku komisiu, aby neprekračovali svoje 

kompetencie 

Poľnohospodárska komisia nemá čo rozhodovať o tom, či sa dajú do prenájmu pozemky 

alebo nie, ale môže navrhovať OZ, aby sa to odsúhlasilo alebo nie 

Ing. T. Horváthová – poľnohospodárska komisia nedospela k žiadnemu záveru 
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10. Interpelácie 

Ing. T. Gyarmati – dostali sme organizačnú schému úradu, mne tam chýba počet ľudí na 

úrade, čiže koľko zamestnancov pracuje na obecnom úrade 

Žiadam si o korigovanie organizačnej schémy podľa môjho návrhu. 

Ďalšia moja interpelácia je  na križovatke medzi ulicou Podzáhradná a Dlhá je výtlk, ktorý ak 

je možné čo najskôr opraviť.  

Zs. Hajabács- celá ulica podzáhradná je plná výtlkov 

Ing. T. Gyarmati – tak ako už bolo spomínané, na ďalšie zasadnutie OZ dostaneme zoznam 

investičných projektov, prehľad o ich výdavkoch a príjmoch 

Ing. J.Majtán – chcel by som sa spýtať T. Hamrana, že na poľnohospodárskej komisie sa 

prečo nevedeli dohodnúť na nejakom závere? 

T. Hamran – je menej pôdy ako bolo doteraz o viac ako 100ha  

Zs. Hajabács- chcel by som sa spýtať, že kedy bude Zberný dvor v prevádzke? 

JUDr. I.Vajlík – v priebehu budúceho týždňa podávame žiadosť na schválenie prevádzkového 

poriadku, prídu na obhliadku Zberného dvora a pevne verím, že dostaneme povolenie na 

prevádzku 

 

11. Aktuálne otázky a diskusia 

Ing. T. Gyarmati – ja by som sa chcel spýtať v akom štádiu je úprava cesty v záhradkárskej 

oblasti ,,Csőszhegy“, o ktorej už bola reč na minulom zasadnutí? 

Ing. J. Jobbágy- vyžiadali sme si cenové ponuky na drvený asfalt 

Ing. T. Gyarmati – podľa predloženej cenovej ponuky je značne lacnejší drvený asfalt 

Na začiatok by sa mohli začať robiť opravy zo strany obecného úradu do výšky kompetencie 

starostu obce a ostatné výdavky by sa odsúhlasili na ďalšom zasadnutí OZ 

Ing. J. Jobbágy – súhlasím s tým, aby sa začala robiť oprava cesty do výšky mojej 

kompetencie 

Do ďalšieho zasadnutia OZ dám priviesť drvený asfalt na úpravu cesty v záhradkárskej 

oblasti ,,Csőszhegy“. 

 

12. Návrhy uznesení 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ  berie na vedomie 

návrh plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva a návrh plánu zasadnutí komisií Obecného 

zastupiteľstva na 2.polrok 2016 

Ing. J. Jobbágy  - dávam na hlasovanie navrhované uznesenie  

Prítomní: 7        za: 7    proti: 0     zdržal sa: 0 

 

       

Ing. T. Gyarmati – ja by som mal návrh na uznesenie vo veci p.Tkáčika z minulého 

zasadnutia, kde sme odsúhlasili vybudovanie mostíka, ale p. starosta uznesenie vetoval, na 

dnešnom zasadnutí svoje rozhodnutie môžeme potvrdiť 

Ing. J. Jobbágy – p. Tkáčik dostal vecné bremeno od svojich rodičov k prístupu na svoj 

pozemok 

Ing. T. Gyarmati – vzal späť svoju žiadosť? 

Ing. J. Jobbágy – nie nepodal späťvzatie žiadosti 
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K. Bršťák – treba p. Tkáčika predvolať na obecný úrad, aby sa vyjadril či naďalej trvá na 

svojej žiadosti, alebo nech si podá späťvzatie žiadosti 

Ďalší návrh, ktorý už odznel na minulom zasadnutí je, že keď na rozšíri mostík p. Krnáča 

mohol by ho využívať aj p. Tkáčik. 

 

 

13. Záver 
Nakoľko všetky body programu boli prejednané, starosta obce poďakoval všetkým 

prítomným za účasť a ukončil 20. zasadnutie Obecného zastupiteľstva .  

 

 

 

  Ing. Jozef Jobbágy        Ing. Terézia Horváthová 

     starosta obce                  prednostka úradu 
 

 

Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 30.06.2016 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati   ........................................................ 

Angelika Bálintová   ........................................................ 
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Uznesenia z 20. zasadnutia OZ 

konané dňa 23.06.2016 

 

 

Uznesenie č. 240/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení zo 16., 17., 18. a 19.zasadnutia OZ 

 

Uznesenie č. 241/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Svätý Peter za rok 2015 

 

Uznesenie č. 242/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie  

správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky obce Svätý Peter za rok 2015 

 

Uznesenie č. 243/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje 

celoročné hospodárenie obce za rok 2015 bez výhrad 

 

Uznesenie č. 244/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

     aby menovaní:   

1. Ing. Pavol Szondra, Malá 39, Svätý Peter     

2. Bc. Emma Šilingová, č. 528, Bátorové Kosihy     

3. Kováč Marek, Podzáhradná 45, Svätý Peter       

4. Kádek Štefan, Hurbanovo         

5. Nagyová Eva, Nám.Kossútha 16, Komárno       

6. Klaudia Pinkeová, Modranská 3, Pribeta       

7. Pivoda Péter, Dolná 24, Svätý Peter        

8. Barbora Rusňáková, Jilemnického 7, Hurbanovo      

9. Gyurcsovics Márta, Hlavná 193, Chotín       

10. Iveta Pospiechová, Hlavná 15, Dulovce      

11. Veronika Farkas, Hurbanovská 38, Svätý Peter           

boli vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných  bytov do konca roka 2016 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
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Uznesenie č. 245/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

výpoveď nájomnej zmluvy, ktorá prišla od menovaných: 

Richard Sedlák, Malá 33 a Barbara Bakulárová, Marcelová Krátke Kesy, Perješ 236/7 , 

výpoveď podaná dňa 26.04.2016 na 3 izbový byt na ul. Hlavná 100/A, byt č.5 k 31.07.2016 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 246/2016   

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ súhlasí 

s pridelením obecného nájomného 3 izbového bytu na ul. Hlavná 100/A byt č.5, Svätý Peter, 

pre Dušana Nováka, č. 145, Horné Orešany           

B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/uznesenia 

Termín : ihneď      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

 

Uznesenie č. 247/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby žiadosť o odkúpenie stavebného pozemku pre Mgr. Máriu Cseriovú, Malá Čalomija 96, 

Lesenice a Gárbora Cseriho, Hlavná 132, Nenince bola vedená v evidencii uchádzačov 

o stavebný pozemok 

B/ukladá 

Obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/uznesenia 

 

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 248/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

umiestnenie oznamovacej tabule na Dom Smútku v rozmeroch formátu A3 pre žiadateľa 

Krematórium Molnár s.r.o., Nitrianska cesta 139, Nové Zámky 

B/ neschvaľuje 

umiestnenie vitríny na obecnom úrade Svätý Peter 

C/ukladá 

Obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/,B/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
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Uznesenie č. 249/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

čerpanie fondu opráv na výmenu vchodových dverí na ul. Široká č. 44/A, 44/C, 44/E vo výške 

1 095,-€ ( 1ks/365,-€) 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

Termín : ihneď      Zodpovedný: obecný úrad 

 

Uznesenie č. 250/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

osadenie stĺpov na verejné osvetlenie na prístupovú cestu k štadiónu Svätý Peter v počte       

 2ks do výšky 1 000,-€ 

B/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

Uznesenie č. 251/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s poplatkom vo výške 1 ,-€ za občerstvenie na oslavách Obecného dňa vo Svätom Petre 

B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 252/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

návrh plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva a návrh plánu zasadnutí komisií Obecného 

zastupiteľstva na 2.polrok 2016 

 

Uznesenie č. 253/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

informáciu o stave prípravy ochrany pred prívalovými vodami 

 

Uznesenie č. 254/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

vysvetlenie hlavného kontrolóra obce k uzneseniu č. 197/2016 

B/ berie na vedomie 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Svätý Peter na 2.polrok 
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Uznesenie č. 255/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu k 31.12.2015 

 

Uznesenie č. 256/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby rozpočet obce za 1.polrok bol odoslaný poslancom OZ do 31.07.2016 

B/schvaľuje 

aby bol programovým bodom na ďalšom zasadnutí OZ rozpočet obce za 1.polrok 

C/ schvaľuje 

aby komisia pre rozpočet a správu obecného majetku predložila menný zoznam daňových 

dlžníkov v obci poslancom OZ na ďalšie zasadnutie OZ 

D/ ukladá 

obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/, C/ uznesenia 

 

Termín : podľa textu     Zodpovedný: obecný úrad 

 

Uznesenie č. 257/2016  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby sa na ďalšie zasadnutie OZ vykázalo v tabuľke počet opatrovateliek, počet opatrovaných 

a s nimi súvisiace príjmy a výdavky na opatrovateľskú službu 

B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 

 

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 

 

 

 

 

 

                                                                                                 Ing. Terézia Horváthová 

                                                                                                        prednostka úradu 

Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 

Svätý Peter, dňa 30.06.2016 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Tihamér Gyarmati   ........................................................   

Angelika Bálintová    ........................................................ 


